
Zápis z jednání schůze osadního výboru Hněvkovice  konané 

11.2. 2021 od 18.00 hod. v budově OV Hněvkovice. 

 

 
Přítomni:  Luděk Čapek, Jan Němec, Miloš Němec, Radek Romanovský, Zbyněk Loskot, Libor Plíhal. 

 

Host: Martina Romanovská. 

 

1. Členové OV Hněvkovice berou na vědomí rezignaci dosavadní předsedkyně OV Hněvkovice 

Ing. Dany Hozlárové na funkci předsedkyně OV a členku OV  ke dni  31.12. 2020. 

 

2. Členové OV navrhují jako novou členku OV paní Martinu Romanovskou, dle pořadí výsledků 

voleb do osadního výboru Hněvkovice z roku 2018. Martina Romanovská se stává novou členkou 

OV Hněvkovice. 

                                                    Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 

 

3. Členové OV Hněvkovice navrhují na funkci předsedy  OV, člena osadního výboru. pana Zbyňka 

Loskota. 

                                                     Hlasování 6 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

 

4. Členové OV Hněvkovice volí Zbyňka Loskota předsedou OV. 

                                                     Hlasování: 6 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

 

5. Členové OV schvalují vytvoření e-mailové adresy ovhnevkovice@seznam.cz jako 

komunikačního kontaktu mezi občany místní části a osadním výborem i  Městem Humpolec. 

                                                      Hlasování: 7 pro / 0 proti /0 zdržel se 

 

6.  Osadní výbor bere na vědomí zprávu Miloše Němce  k problematice nového systému odpadů, 

který bude spuštěn od dubna 2021. Předseda OV bude kontaktovat Město Humpolec ohledně 

možnosti  dovozu nových odpadních nádob  do místní části Hněvkovice v případě velkého zájmu o 

tyto nové nádoby. Dále OV bere na vědomí Němcovu  informaci o finálním průběhu dokončovacích 

prací po rekonstrukci v budově OV Hněvkovice. Je nutno dořešit otázku rolet do oken. 

                                                     

 

7. OV Hněvkovice schvaluje návrh na zakoupení schránky na připomínky občanů Hněvkovic. Tato 

schránka by byla umístěnana zdi budovy OV. 

                                                     Hlasování: 7 pro  0 proti / 0 zdržel se 

 

8. Termín další schůze OV Hněvkovice bude upřesněn po únorové schůzi zastupitelstvu města 

Humpolce a plánovaném  setkání vedení jednotlivých OV s místostarostou Bruknerem. Vše bude 

záležet na epidemiologickém vývoji v ČR v souvislosti s onemocněním COVID-19. 

                                                             
9. Schůze OV byla ukončena po vyčerpání programu předsedou OV ve 20.30 hod. 

 

 

 

Zapsal: Zbyněk Loskot 
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